

Being a dream chaser 勇于追梦



"I understand the importance of education, therefore, I am grateful for the SIYUAN scholarship which enables me to overcome challenges that happened in my family."

“我深知教育的重要性，因此我感谢思源奖助学金使我能够坚定地克服家庭中遇到的困难。”



Lam Wenn Sheng (New Era University College
Diploma in Teaching Chinese as a Second Language)
林汶胜 (新纪元大学学院、汉语国际教育专业文凭)

"I once felt lost and wanted to give up on my studies due to financial pressure. Now, I can finally focus on my studies."

“我曾因为经济压力而感到迷茫，想要放弃求学，现在我终于可以专注于学业了。”



Chew En Jie (Southern University
College Diploma in Multimedia Design)
周恩洁 (南方大学学院、多媒体设计与专业文凭)

"The SIYUAN Scholarship has inspired me, and I hope to help more children in need to receive education with my strength, thereby transform their lives."

“思源奖学金让我有所启发，希望在自己有能力后可以帮助更多有需要的孩子接受教育，让教育改变我们的生活。”



Kok Bi Ying (Universiti Tunku Abdul Rahman
Bachelor of Marketing)
郭碧颖 (拉曼大学、市场营销学士学位)



MSEF SIYUAN Scholarship 思源奖助学金

Always be Grateful
Learn to Give Back

不忘感恩之心
学会回馈社会



+603-2110 0650



www.msef.com.my



+6011-5880 5897



msef.siyuan@gmail.com



Malaysian Social Entrepreneurs
Foundation

马来西亚社会企业家基金



When you drink water
Think of the source
饮水思源

About Us 关于我们

The Malaysian Social Entrepreneurs Foundation (MSEF) has established the "SIYUAN Scholarship" to provide full scholarships to academically excellent and morally outstanding students from low-income or underprivileged families, helping them overcome financial difficulties.

马来西亚社会企业家基金为低收入或弱势家庭设立了“思源奖助学金”给来自这些家庭的学生提供全额奖助学金，帮助他们克服升学困难，完成继续求学的梦想。

The Value 价值

Gratitude 饮水思源

Always give back to the community with gratefulness
以感恩之心回馈社会

Practice Public Welfare 公益实践

Practice serving the community and non-profits
身体力行社区及慈善福利机构服务

Self-growth 自我成长

Understand and self-grow to achieve the self-worthiness
了解自己、自我成长从而实现自我价值

The Promise 承诺

Beneficiary students must participate in the "MIVA" powered by MSEF, and complete a designated number of community service hours at non-profit as a practical means of giving back to society and achieving personal growth.

受惠学生必须参与社企基金的“MIVA志愿行动”，在指定的非营利组织服务，以完成对应的志愿服务时数，以实际行动回馈社会、实现自我成长。

Application Process 申请流程

- 1 Submit required documents to schools participated
向指定学校提交所需文件
- 2 Interview
面试
- 3 Sign the SIYUAN agreement
签署思源协议
- 4 Become volunteer at mivaction.com
成为MIVA志愿行动的志工
- 5 Enrich your life in university/college
丰富你的校园生活

Are You the One We're Looking For? 你是我们寻找的人吗?

- Admitted to schools participated
被指定学校录取
- Malaysian citizens
马来西亚公民
- Aged 25 years old and below
年龄在25岁及以下
- Good behaviour and character
行为良好，品德端正
- Not receiving other financial assistance
无其他经济援助
- A minimum score of 60% or a CGPA not less than 2.75
成绩总平均不低于 60% 或 CGPA不低于2.75
- Engage in extracurricular activities with a focus on leadership skills
积极参与课外活动，拥有领导才能

Admitted to schools participated 指定学校录取

Tunku Abdul Rahman University of Management and Technology
拉曼理工大学

Universiti Tunku Abdul Rahman
拉曼大学

Southern University College
南方大学学院

New Era University College
新纪元大学学院

Han Chiang University College of Communication
韩江传媒大学学院

Oneworld Hanxin College
大同韩新学院